
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 352 

 

На 10 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК.   

  Докладва: Йорданка Ганчева  

2. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

  Докладват: Димитър Димитров, Гергана  

  Стоянова, Ерхан Чаушев и Елка Стоянова  

3. Доклади по административни преписки.  

  Докладват: Димитър Димитров, Емил Войнов, 

   Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, Елка  

   Стоянова, Силвия Стойчева, Севинч Солакова, 

   Красимир Ципов, Росица Матева, Камелия  

   Нейкова 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК.  

  Докладват: Йорданка Ганчева и Ерхан Чаушев     

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев и Силвия Стойчева.  

ОТСЪСТВАТ: Георги Баханов и Цветанка Георгиева.  
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Заседанието бе открито в 14,09 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради отпуск отсъстват колегите Баханов и Георгиева.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК с 

докладчик госпожа Ганчева.  

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици господин 

Димитров, госпожа Гергана Стоянова, господин Чаушев и госпожа 

Елка Стоянова.  

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Димитров, господин Войнов, госпожа Гергана Стоянова, 

господин Георгиев, госпожа Елка Стоянова, госпожа Стойчева, 

госпожа Солакова и аз.  

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчик госпожа  Ганчева.  

Имате ли предложения по дневния ред? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова и 

Силвия Стойчева); против – няма.  

Колеги, преди да започнем по дневния ред, моля за 

последващо одобрение на писмо с изх. № НС-18-11-1 от 10 април в 

папката на колегата Матева относно информация, предоставена на 

изборния анализатор господин Ксавиер Нок от Мисията на ОССЕ.  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Започваме с доклад в трета точка:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

предстоящото извличане и архивиране на данните от флаш 

паметите, използвани на изборите на 2 април 2023 г., предлагам да 

извадим от касата диска, на който са записани данните от изборите 

от 2 октомври 2022 г., и да го предадем на експертите към 

Централната избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, като 

допълнение към предложението на колегата Войнов, тъй като с 

протоколно решение от 22 ноември 2022 г. дисковете са два 

идентични на цялата база данни, предлагам да се предаде един от 

двата диска, например записаният под № 1 със сериен № 

WX32AA1L7ESZ.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Продължаваме с първа точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК.  

Заповядайте, госпожо Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря, госпожо Председател, но 

ще оттегля проекта, тъй като изчаквах до последно дали ще постъпи 

подписано заявление от члена, който иска да бъде освободен. 
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Свързала съм се с него по телефона, очакваме го, така че до 

пристигането на подписано заявление го оттеглям може би за друго 

заседание.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

втора точка:  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папката ми има една 

подпапка, която е свързана с писмо на СЕМ. Писмото е с вх. № НС-

20-88 от 2 април, от изборния ден, с което СЕМ ни подава сигнал, че 

освен трите телевизии – „Нова телевизия“, bTV и БНТ 1, които 

нарушават разпоредбата на чл. 204, ал. 3, две от радиата са 

направили сходно нарушение, поради което предлагам да вземем 

същото решение, каквото сме взели за телевизиите.  

Проектите и за двете решения са подготвени от Правния 

отдел. Има описано в какво се състои нарушението.  

Предлагам най-напред нарушението на чл. 204, ал. 3, което се 

отнася до „Дарик радио“. „Дарик радио“ е съобщило данните такива, 

каквито са му съобщили „Маркет линкс“. В 19,48 ч. е направено 

това, поради което, на основание чл. 97, ал. 1, т. 1 във връзка с 

чл. 475, чл. 96 и чл. 498 и във връзка с чл. 204, ал. 3 предлагам да 

установим нарушение на разпоредбата на чл. 204, ал. 3 от Изборния 

кодекс.  

И във втората част на диспозитива да оправомощим 

председателя на ЦИК да състави акт за установяване на нарушение 

по този член на „Дарик Радио“ АД със съответния ЕИК, със 

седалище и адрес Столична община, Район „Оборище“ и така 

нататък, представлявано от Х. Г. Х.  

Това е първото ми предложение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект на решение с проектен № 1877? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 1905-НС/10.04.2023 г.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият доклад е свързан с 

аналогично решение. То е свързано с това, че Радио „Фокус“ 

излъчва аудиозапис с оповестяване на резултати от социологическо 

проучване по повод на изборите. В изложение на фактите трябва да 

кажем, че Радио „Фокус“ е излъчило данните такива, каквито са 

били съобщени в предходно от „Изследователски център Тренд“ и 

„Галъп Интернешънъл“. Едното е в 19,49 ч. и веднага, 

непосредствено след това, е и следващото. Кратки са, разбира се, 

тези съобщения, но те и изчерпателно посочват данните от exit-poll 

на съответните две агенции.  

Предвид тази фактическа обстановка предлагам да вземем 

сходно решение на същите правни основания, с което да решим, че 

сме установили нарушение на разпоредбата на чл. 204, ал. 3 от 

Изборния кодекс и да оправомощим председателя на ЦИК да 

състави акт за установяване на нарушение на „Фокус Медия“ ЕООД 

със седалище и адрес на управление гр. София 1505, представлявано 

от К.    Г.     Н. – управител на дружеството.  

Това са и двата ми доклада, те са готови отдавна, но просто 

нямаше време да ги докладвам.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на решение с № 1878 имате ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 1906-НС/10.04.2023 г.  

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова.  
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви жалба с вх. № 

НС-15-468 от 7 април. Жалбата с приложените към нея документи се 

намира в моята папка, подпапка „29 РИК жалба“, която жалба е 

подадена от господин М. Т. – председател на СИК № 33, с. 

Момково, община Свиленград, срещу Решение № 275-НС от 2 април 

на РИК – Хасково, което решение на Районната избирателна 

комисия пък е постановено по подаден сигнал от господин             Т.    

Т., тоест от различно лице от настоящия жалбоподател.  

В моя папка има проект на решение, което ви предлагам, с 

което след изложените обстоятелства по подадената жалба и 

обжалваното решение на РИК констатираме, че жалбата е 

недопустима, тъй като е подадена срещу решение, което е 

постановено по Част трета от Изборния кодекс – 

Административнонаказателни разпоредби, и не подлежи на 

самостоятелно обжалване. С това решение е започнало 

административнонаказателна процедура по издаване на акт за 

установяване на нарушение на Изборния кодекс, което след 

приключване на процедурата в случай, ако е издадено наказателно 

постановление, то подлежи на обжалване, в рамките на което 

обжалване могат да бъдат изложени мотиви за незаконосъобразност 

на актовете.  

Поради тези основания и на правното основание на чл. 57, 

ал. 1, т.26а от Изборния кодекс ви предлагам да вземем решение, с 

което да оставим без разглеждане жалбата на господин             М.           

Т.          Т.     срещу Решение № 275-НС от 2 април на РИК – 

Хасково.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение с проектен № 1886.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  
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Решението е № 1907-НС/10.04.2023 г.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви на този етап за 

запознаване, като ще ви помоля подробно да се запознаете с 

представените жалби и материали по тях. Същите са жалби срещу 

решения на РИК – Стара Загора. Намират се в моята папка от 

днешна дата в подпапка „Жалби срещу РИК – 27. Това са три жалби, 

подадени от членове на самата Районна избирателна комисия с 

№ НС-15-472, № 15-472/1 и № НС-15-472/2, към които са приложени 

съответните обжалвания решения и протокол.  

Ще ви помоля да се запознаете с материалите.  

Също така имам предложение с писмо, което съм подготвила, 

но не е качено в мрежата, с писмо по имейла до РИК – Стара Загора, 

да изискаме незабавно да ни представят преписка с подписани 

посочените решения и Протокол № 23, който се визира в тези жалби, 

от заседание, проведено на 2 април 2023 г. Да ни бъдат представени 

към тази преписка.  

Моля, ако Комисията е съгласна, да гласуваме изпращането 

на едно такова писмо по имейл.  

Колеги, предлагам ви да разгледаме, първо, на работно 

заседание тези материали, след което да преценим дали се налага 

допълнителна документация.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: В моя днешна папка, уважаеми колеги, 

има проект на решение по отношение на жалба от Свилен Овчаров 

срещу Решение № 277 на РИК в Двадесет и девети изборен район – 

Хасковски. Преписката трябва да е вътре, заедно с протокола.  

По същество в проекта на решение е синтезирана цялата 

ситуация. Кметът на с. Момково е изнесъл принтера в рамките на 

един час за разпечатване на указания от ЦИК. Също така в 

първоначално подаден сигнал до РИК – 29 от сигналоподателя се 

твърди, че същият е бил упълномощен представител. Районната 
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избирателна комисия се е произнесла и е преценила, че няма 

нарушение на Изборния кодекс.  

Подадената до Централната избирателна комисия жалба е 

недопустима по твърдата практика – жалбоподателят няма правен 

интерес от обжалване решението на РИК, тъй като с него не се 

засягат негови права и законни интереси. Сигналът има 

уведомителен характер и не поражда право на заявителя за участие в 

административнонаказателно производство, включително да 

обжалва отказа да започне такова.  

По стабилната практика на съдилищата, включително и на 

РИК, предлагам проект на решение, с което да оставим без 

разглеждане жалбата на        С.    О. срещу Решение № 277 от 

2 април 2023 г. на РИК в Двадесет и девети изборен район – 

Хасковски, като върнем преписката  и съответно да посочим, че при 

евентуално приемане на това решение то подлежи на обжалване 

пред Административен съд – Хасково.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на решение.  

Има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова и Силвия Стойчева); против – 2 (Любомир Георгиев и 

Цветозар Томов).  

Решението е № 1908-НС/10.04.2023 г.  

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, първо, искам да ви докладвам 

преписка с вх. № НС-11-89. Два файла има в моята папка – вх. № 

НС-11-89 и вх. № НС-11-89/1. Във втория файл са документите по 

преписката, които пристигнаха днес в оригинал. Това е жалба срещу 

Решение № 199-НС на РИК – Разград.  
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Жалбата е подадена от         Н.              Р.              Д. и се 

твърди, че решението на комисията е незаконосъобразно по 

изложените в жалбата аргументи. Касае се за сигнал, който 

комисията е разгледала във връзка с твърдение за некоректно 

оставени агитационни материали.  

Това, което предлагам на Комисията, като погледнете 

преписката и се запознаете, е да отменим решението на РИК – 

Разград, и да върнем преписката за съобразяване на мотивите, които 

съм изложила в текстовата част на решението.  

Като цяло считам, че в това решение има няколко 

несъответствия между решението и протокола за приемането му по 

отношение отразяването на гласуването. Освен това не са обсъдени 

твърденията на жалбоподателя за нарушението на Изборния кодекс. 

Затова и предложението ми е преписката да бъде върната на РИК –  

Разград, за ново разглеждане и преценка по същество след 

обсъждане на изложените в жалбата мотиви като, разбира се, 

внимават как точно отразяват в решенията си фактическата 

обстановка. Считам, че не е маловажно това колко са гласували „за“ 

и колко „против“, тъй като това е елемент, който определя и 

квалифицираното мнозинство при вземане на решения.  

Моля да се запознаете с предложения проект на решение с 

проектен № 1887 и с документите, които са с вх. № НС-11-89 и вх. 

№ НС-11-89/1.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по този проект с № 1887.  

Заповядайте, господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Предлагам жалбата да се преориентира за 

оставяне без разглеждане като недопустима, доколкото вече РИК 

вече се е била произнесла и по-нататък ръководството не 

продължава нагоре към ЦИК.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Възприемам предложението на колегата 

Чаушев. Оттеглям основното си предложение.  
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Моля да подложим на гласуване диспозитив, в който 

оставяме жалбата без разглеждане като недопустима.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма.  

Моля, режим на гласуване тази жалба-сигнал да бъде 

оставена без разглеждане като недопустима.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – 3 (Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев и 

Красимир Ципов).  

Решението е № 1909-НС/10.04.2023 г. 

Продължаваме с трета точка от дневния ред: Доклади по 

административни преписки.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Госпожо Председател, колеги, 

получили сме различни писма, които докладвам за запознаване и за 

сведение.  

Първото е с вх. № ЦИК-07-47 от 5 април. То е постъпило от 

A-WEB. Отново ни изясняват, че е излязъл месечният бюлетин – 

къде да намерим съдържанието, както и инструкция, ако искаме да 

се включим в съдържанието на разследващия. За сведение.  

Също за сведение вх. № ЦИК-07-43/1. Това е Международна 

публична администрация, която ни рекламира следващото си 

събитие, представяйки кой ще бъде докладчикът. Също е за 

сведение.  

И по-скоро за запознаване вх. № ЦИК-07-46 от 5 април. 

Регионалната работна група за Европа и Авразия на IFES. Знаете, че 

офисът им за Източна Европа е разположен в Прага. Организира 

среща по въпросите на социалните медии, дезинформацията и 

честността на избори. Тя е насрочена за 18 май. До 14-и искат от нас 

потвърждение дали някой ще участва.  
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Запознайте се, намира се в моя папка „Международна 

фондация за изборни системи“.  

Имам и два доклада, свързани с Грузинската централна 

избирателна комисия, но ще ги докладвам на следващото заседание.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в тази точка – госпожа Гергана Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви запитване от 

господин Токов с вх. № МИ-22-10 от 8 април. Интересува се от 

условията за записване като лице, което да бъде включено в състава 

на секционните избирателни комисии за предстоящите местни 

избори през есента на 2023 г.  

На сайта на Централната избирателна комисия в секцията 

„Местни избори 2023 г.“ е поместена рубрика „Въпроси и отговори“, 

на който въпрос има изрично посочен отговор. Затова ви го 

докладвам за сведение.  

Докладвам ви също така за сведение вх. № НС-22-382, което 

е молба от господин           Ф., в която молба, считам, че не се 

съдържат някакви действия, които може Централната избирателна 

комисия да предприеме в правомощията си. Затова ви го докладвам 

за сведение.  

Също така ви докладвам писмо от Общинска избирателна 

комисия – Златарица, с вх. № МИ-15-120/3. Не е преместено в 

днешната ми папка, тъй като същото е от 27 март тази година. Най-

вероятно е в тази папка. С писмото желаят да им дадем указания за 

начина на отчитане на направени разходи за заплащане на 

възнаграждения на членовете на ОИК – Златарица.  

Имам подготвен проект на отговор до Общинската 

избирателна комисия, но не го виждам в момента качен в папката. 

Ще помоля след малко да го върна на доклад, за да качат проекта на 

писмо за отговор на Общинската избирателна комисия.  

Колеги, проектът на писмо № 6710 вече е в моята папка. 

Моля да се запознаете с текста, ако имате коментари. Ако не – да го 

подложим на гласуване.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

до ОИК – Златарица, има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Следващ докладчик в точка трета – господин Войнов.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка и 

с предходния ми доклад в началото на заседанието относно 

извличането на данните от флаш паметите, използвани на изборите 

на 2 април, предлагам да изпратим писмо до Министерството на 

електронното управление, с което да ги помолим да ни съдействат за 

изпълнители на дейността, ръководител на екипа, както и 

необходимата апаратура. Проектът на писмо е в моя папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с писмото от 

ДАНС с вх. № НС-23-231, което докладвах за запознаване на 

7 април, предлагам да изпратим писмо до „Карго-партнер“, с което 

да им укажем да отделят 54 броя СУЕМГ, на които ще бъде 

извършена проверка. Проектът на писмо е в моята папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на електронното управление с вх. № НС-04-91 от 

7 април. С него ни уведомяват, че имат готовност за публикуване на 

видеозаписите от видеонаблюдението, изтеглени от мобилните 

устройства. Питат в какъв срок да бъдат публикувани 

видеозаписите, къде да бъдат публикувани и за какъв срок да бъдат 

съхранявани.  

Предлагам да изпратим писмо до Министерството, с което да 

отговорим на поставените въпроси. Проектът на писмо е в моя 

папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на писмо с проектен № 6710 имате ли изказвания, или 

предложения?  

Има ли предложения? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова и Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Още едно писмо от Министерството 

на електронното управление – вх. № НС-04-92. С него ни 

уведомяват, че на 11 април в 14,00 ч. имат готовност да ни предадат 

техническите устройства за машинно гласуване и другите 

информационни активи, използвани за удостоверяване на 

съответствието.  

Предлагам техническите устройства и информационните 

активи да бъдат приети с приемо-предавателен протокол, който да е 

подписан от Войнов, Димитров и Георгиев.  

Предлагам да изпратим писмо, в което да ги уведомим, че 

утре в 14,00 ч. ще приемем активите, като ги уведомим да ни 

донесат и хартия, ако нещо е останало от нея.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Димитров.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Имаше четири изоставени машини 

от предходните избори, да ни върнат и тях.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Аз мисля, че те са 

върнати.  

Колеги, други предложения има ли?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са две 

фактури от „Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-99-58 от 

23 март и с вх. № ЦИК-99-63 от 27 март. Те са по Договор № 12 от 

21 март 2023 г. и са за издаване на цифрови сертификати на 

смарткарти за СУЕМГ.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-110 от 7 април. 

Предаването на цифровите сертификати е удостоверено с приемо-

предавателни протоколи, подписани от определените в чл. 14 от 

договора лица. Постъпилите фактури отговарят на изискванията на 

Закона за счетоводството. Посочената цена отговаря на 

договорената. Изготвен е контролен лист за извършване на 

предварителен контрол.  

Поради горното предлагам да приемем изпълнението по 

Договор № 12 и да одобрим плащането на представените фактури.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

във връзка с направения доклад и предложение?  

Колеги, има ли изказвания? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, последният ми доклад е 

писмо с вх. № НС-18-15. Писмото е от                  Г.       Д., който е 

бил наблюдател на изборите, и прави препоръки към организацията 

на изборите след приключване на изборния ден. Намира за чудесна 

идея да се използва електронният протокол на ЦИК за откриване на 

грешки в контролите и препоръчва на следващите избори 

електронният протокол да стане задължителен.  

Докладвам го за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Георгиев.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № НС-22-

401 от 8 април 2023 г. в папката с мои инициали. То е от госпожа    

С.   П. и е по повод на липсата според нея на залепен протокол от 

секционна избирателна комисия със съответния номер в Ямбол пред 

изборното помещение след изборния ден. Благодарение на тази 

липса госпожата не може да види дали е отразена преференцията, 

която е поставила на съответния участник в изборите. И други 

въпроси, свързани със записващото устройство, свързано с 

осигуряването на видеозаснемане и видеоизлъчване.  

Предлагам това писмо за сведение и запознаване с 

достатъчно добре поставени въпроси от автора на писмото.  

Следващото писмо е с вх. № НС-22-402/08.04.2023 г. от 

господин М., който пише, че за първи път е бил тази година част от 

секционна избирателна комисия и е търсил на няколко места, но не е 

изглеждал открил, тъй като няма специално място в сайта, 

доколкото се разбира на Централната избирателна комисия, на което 

да запише своите предложения и впечатления. Докладвам писмото 

за сведение. Открил е електронния адрес. Толкова от мен.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, следващ 

докладчик госпожа Елка Стоянова.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад вх. № НС-29-

8/1 – писмо от господин Червенков.  

Проект на отговор има в моята папка. Отговорът е в смисъл, 

че исканата информация няма самостоятелен характер и по тази 

причина няма как да бъде удовлетворено искането му, което той 

твърди, че е по Закона за достъп до обществена информация.  

Моля да се запознаете с проекта на отговор в моя папка. 

Проектният номер е 6695.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложения проект на писмо до господин Червенков?  

Ако няма предложения, моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  

Следващ докладчик – госпожа Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Аз утре ще докладвам.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Солакова, 

заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

два проекта на писма във връзка с приключването на работата в 

Изчислителния пункт на Централната избирателна комисия и 

последно дейностите от днес за предаване на устройствата за 

видеонаблюдение.  

Предлагам да изпратим писма до главния секретар и до звено 

НСО в Народното събрание, както до Главна дирекция „национална 

полиция“ за сваляне на охраната.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмата 

с проектни номера 6685 и 6686 имате ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад 

становище, вх. № ЦИК-06-4/30 от 7 април относно изпълнение на 

Договори № 9 и 10 от 13 март съответно за изработка и доставка на 

ролки със специализирана хартия за бюлетини от машинно 

гласуване и Договора за изработка и доставка на хартиени 

бюлетини.  

Във вътрешната мрежа има обща папка, в която са 

публикувани и договорите, по които е изразено това становище. 

Представено е писмо вх. № ЦИК-06-4-10 от 4 април от Печатницата 

на БНБ с приложени подписани за печатницата окончателни 

констативни протоколи за изпълнение на  цитираните договори. Към 

писмото и констативните протоколи са приложени всички 

документи, доказващи изпълнението на договорите. Съгласно т. 4.5 

и в двата договора изпълнението се приема с  решение на 

Централната избирателна комисия, въз основа на така представените 

документи.  

Всички необходими доказателства са налице. Предлагам ви 

да приемем работата по изпълнение на договори № 9 и № 10 от 

13 март и да упълномощим председателя да подпише за Централната 

избирателна комисия, да изпратим по един екземпляр на 

Печатницата на БНБ.  

Съгласно договора, след приемане на работата в 30-дневен 

срок следва да се освободи гаранцията за изпълнение и по двата 

договора.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка, вх. № 

ЦИК-09-112 от 10-и, са представени документи за публикуване на 

отчета за касово изпълнение на бюджета и на отчета за касово 

изпълнение на чуждите средства за м. март тази година, съгласно 

изискванията на Закона за публичните финанси и указанията на 

Министерството на финансите.  

Предлагам да одобрим публикуването на приложените 

отчетни документи за месец март на страницата на ЦИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка, вх. № 

ЦИК-09-111. Постъпила е фактура от „Рикуест“ OOД по Договор 

№ 4 от 15 юни 2022 г. на стойност 120 лв., вх. № ЦИК-99-74 от 

6 април тази година. Извършена е проверка, констатирано е, че 

отговаря на изискванията на Закона за счетоводството. Приложен е 

контролен лист за предварителен финансов контрол.  

Предлагам да одобрим извършването на плащане по тази 

фактура с налични средства по § 10-20 „Външни услуги“, по 

бюджета на ЦИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Коледи, докладна записка, вх. 

№ ЦИК-09-114/10.04.2023 г. Предлага се изпращане на писма до 

общини, които са получили средства чрез трансфер за изплащане на 

възнаграждения за заседания и дежурства на членове на общински 

избирателни комисии.  

Съгласно указания на министъра на финансите Централната 

избирателна комисия трябва да уведоми писмено и по електронна 

поща получателите на трансфери за извършване на съответните 

счетоводни отразявания от общините, уведомяване на Централната 

избирателна комисия. За този период 17 общини са получили 

средства чрез трансфер въз основа на одобрени искания за 

изплащане на възнаграждения.  

Предлагам да гласуваме изпращането на писма до тези 

17 общини.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме с писмо вх. № 

НС-15-478 от 10 април – протокола на секционната избирателна 

комисия в оригинал/кораб „Дружба“ във Втори изборен район. Ние 

сме получили данните въз основа на представените документи 

сканирани.  

Предлагам да одобрим приобщаването на този протокол към 

документите на Районната избирателна комисия в хранилището на 

Централната избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля,  

режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам на 

този етап и предоставяне на изготвяне на необходимата 

информация. С вх. № ЦИК-00-131 от 7 април и вх. № ЦИК-00-132 от 

10 април сме получили писма от НСИ във връзка с информация, 

която трябва да предоставим, относно наети лица, отработено време, 

средства за работна заплата и други разходи за труд за 2023 г., както 

и разходи за опазване и възстановяване на околната среда през 

2022 г. към НСИ. Знаете, че става дума за статистическа информация 

в изследване, което се провежда от Националния статистически 

институт.  

Докладвам ви за запознаване вх. № НС-26-52 от 10 април 

тази година от Печатницата на БНБ във връзка с възложеното 

изпълнение за изработка и доставка на ролки със специализирана 

хартия за устройствата за машинно гласуване, както и за бюлетините 

от машинното гласуване. Те изразяват благодарност към 

Централната избирателна комисия за професионализма, разбирането 

и експедитивността при взимане на решения.  

С цел доставка и обезпечаване на предстоящите местни 

избори очакват в срок до 21 април Централната избирателна 

комисия да потвърди параметрите на хартията и количеството на 

необходимите ролки за машинно гласуване.  

Докладвам ви го, както казах, за запознаване и за обсъждане 

на работна група.  

Колеги, във връзка с постъпило писмо с вх. № НС-22-393 от 

7 април тази година от член на секционна избирателна комисия, 

който поставя въпроси, свързани със сроковете за изплащане на 

възнагражденията им, предлагам да изпратим писмото по 

компетентност на кмета на Район „Триадица“ с копие до колегата 
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член на секционна избирателна комисия. Проектът на писмо е във 

вътрешната мрежа.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

Следващ докладчик – господин Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-00-225 

от 8 април. Писмо от „Информационно обслужване“ АД, с което ни 

отговарят на наше запитване във връзка с писмо от Окръжен 

следствен отдел при Окръжна прокуратура – гр. Варна, във връзка с 

три лица дали през периода то 2019 до 2023 г. са били членове на 

секционни и районни избирателни комисии.  

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до 

Окръжния следствен отдел при Окръжна прокуратура – гр. Варна.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това писмо с проектен № 6712?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви няколко 

входящи номера, писма от Комисията за защита на личните данни – 

вх. № НС-23-223 от 7 април тази година, вх. №  НС-23-229 отново от 

7 април, вх. № НС-23-228 отново от 7 април, вх. № НС-23-227 от 

7 април. С всички тези писма Комисията за защита на личните данни 

иска да им предоставим информация относно подадени жалби от 

няколко лица във връзка с това, че са неправомерно обработени 
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личните им данни, като са били включени в списък на лицата, 

подкрепящи регистрацията на съответните политически субекти за 

участие в изборите на 2 април 2023 г.  

По всичките писма от Комисията за защита на личните данни 

ще видите проекти на писма в моя папка от днес, с което им 

изпращаме исканата информация.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Ще подложа на гласуване заедно четирите писма с проектни 

номера 6706, 6692, 6693 и 6694.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова и Силвия Стойчева,); 

против – няма.  

Следващ докладчик – госпожа Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, на 4 април ви докладвах писмо 

от Съвета за електронни медии с вх. № НС-20-90 от 3 април, с което 

се изискваше информация на основание споразумението, подписано 

между ЦИК и СЕМ. Във връзка с ангажименти на медийния 

регулатор към Националния съвет за равнопоставеност на жените и 

мъжете към Министерския съвет се изискваше информация за 

участието на жените и мъжете в кандидатските листи и за 

представянето на жените и мъжете като резултати от вота.  

В днешно заседание в моята папка има проект на писмо, с 

което ви предлагам да изпратим на Съвета за електронни медии. 

Проектният номер е 6703, а именно, че в кандидатските листи на 

регистрираните за изборите за народни представители на 2 април 

регистрираните кандидати жени са 1341, мъже – 3225, от общо 

4566 кандидати, а от изброените 240 народни представители в 

Четиридесет и деветото Народно събрание 58 са жени и 182 са мъже. 
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Като любопитна подробност е, че в Четиридесет и осмото Народно 

събрание съотношението е било абсолютно същото.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, за 

изпращане на писмото до председателя на Съвета за електронни 

медии, моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма.  

В тази точка ви докладвам с вх. № НС-04-01-8/18 от 6 април 

грама от представителството във Виена относно предварителни 

констатации и заключения на наблюдателната мисия на ОССЕ 

относно изборите на 2 април.  

Колеги, предварителните заключения съм ви ги докладвала в 

заседание на 4 април, така че сега ви докладвам за запознаване 

самата грама, която тогава, когато получихме от Министерството на 

външните работи самите предварителни констатации и заключения 

и беше посочено, че може да изразим становище до 5 май, грамата 

не беше приложена. Докладвам ви го за сведение.  

В писмото са видни положителни, отрицателни констатации, 

както и основното заключение на наблюдателната мисия, че 

правната рамка се нуждае от ревизия и модернизиране. Докладвам за 

сведение.  

Колеги, в тази точка ви докладвам Докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-113 от администрацията на Централната избирателна 

комисия. Докладната е от днешна дата относно разполагаеми 

средства по бюджета на ЦИК  по § 01-00. В докладната е посочено, 

че в резултат на извършения анализ на текущите и предстоящи 

плащания, които ще бъдат извършени до 30 април, и с оглед 

изпълнението на бюджета на Централната избирателна комисия е 

изготвена справка относно изразходваните и разполагаемите 
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средства по бюджета на ЦИК. Към докладната е приложена самата 

справка, с която може да се запознаете.  

Колеги, предвид тази информация ви предлагам работна 

група да разгледа данните, предоставени с тази докладна записка, и 

да направи предложение за решение до Централната избирателна 

комисия като, както и в предходни случаи, ако не възразява колегата 

Стоянова, предлагам да организира работата на работната група, за 

да може Централната избирателна комисия да вземе решение.  

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване за протоколно решение.  

 Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма.  

 

Преминаваме към четвърта точка:  

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК.  

Заповядайте, госпожо Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря, госпожо Председател.  

Колеги, докладвам ви искане за изплащане на 

възнаграждения на ОИК – Невестино, с вх. №  МИ-27-35 от 6 април 

2023 г. Искането е окомплектовано с необходимите документи, 

както и съдържа счетоводна справка и контролен лист за 

предварителен контрол с положително становище за изплащане на 

възнаграждението, което е поискано за проведено заседание на 

Общинската избирателна комисия на 3 април 2023 г. от председател, 

заместник-председател – един, секретар и седем члена. Искането е за 

сумата от 550,62 лв. ведно с осигурителните вноски.  

Предвид доклада ми, моля с протоколно решение да одобрим 

така  поисканото възнаграждение от ОИК – Невестино.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Следващ докладчик – господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви искания 

за възнаграждения, постъпили от ОИК, вх. № МИ-27-34 от 6-и. Това 

е Общинска избирателна комисия – Попово, за проведено дежурство 

на 31.03.2023 г. от председател, заместник-председатели – двама, 

които са подготвяли заседание на Общинската избирателна комисия. 

По преписката има счетоводна справка, съответно и контролен лист.  

Предлагам да им се изплатят въпросните дежурства в размер 

на 178,22 лв. със съответните осигурителни вноски.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-33 от 6-

и сме получили искане и от Общинска избирателна комисия – 

Попово, вече за самото заседание, а то е проведено на 1.04.2023 г. 

Присъствали са председател, двама заместник-председатели, девет 

членове, на което са прекратявали пълномощия на общински 

съветник, взели са съответното решение. По преписката има 

счетоводна справка, контролен лист.  

Поради което ви предлагам да изплатим за заседание на ОИК 

– Попово, 657,02 лв. със съответните осигуровки.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за утре – 11 април, от 14,00 ч. Благодаря ви.  

 

(Закрито в 15,45 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

 

Стенограф:  

  Нина Иванова  

 

 

 

 


